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2021Z15034 

Vragen van de leden Inge van Dijk en Amhaouch (beiden CDA) aan de 
Staatssecretaris van Financiën over het bericht «Weer schrik door storing bij 
fiscus» (ingezonden 7 september 2021). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het genoemde artikel?1 

Vraag 2
Kunt u aangeven hoeveel onjuiste en onterechte naheffingen en boetes door 
de Belastingdienst naar ondernemers zijn uitgestuurd? 

Vraag 3
Kunt u aangeven hoe deze fout heeft kunnen gebeuren? 

Vraag 4
Kunt u aangeven of ondernemers die uitstel hebben aangevraagd vanwege 
corona ook dergelijke foutieve brieven met een naheffing en boete hebben 
ontvangen? 

Vraag 5
Kunt u verklaren op basis waarvan hoge naheffingen en boetes zijn opgelegd, 
ook wanneer geen sprake was van enige omzet? 

Vraag 6
Kunt u aangeven hoe de getroffen ondernemers zo snel mogelijk individueel 
op de hoogte gesteld kunnen worden van de fout? 

Vraag 7
Kunt u in de tussentijd zo snel mogelijk ondernemers actief op de hoogte 
stellen dat foutieve brieven in omloop zijn, bijvoorbeeld door een bericht via 
het ondernemersportaal van de Belastingdienst, om onrust en negatieve 
gevolgen te voorkomen? 

1 De Limburger, 4 september 2021
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Vraag 8
Kunt u aangeven wat de Belastingdienst gaat doen voor getroffenen die 
kosten hebben gemaakt in relatie tot de foutieve brieven, bijvoorbeeld door 
hun financieel adviseurs in te schakelen? 

Vraag 9
Kunt u aangeven hoe zulke fouten in de toekomst voorkomen kunnen 
worden?
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